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Till kommunstyrelsens ordförande

Enkel fråga

Tillgången till lägenheter i Lekeberg är begränsat, vi har inte många lägenheter i vår
kommun. För oss som kommun med ansvar för samhällsnyttan är det problematiskt.
Vi behöver fler lägenheter så människor i alla åldrar har någonstans att bo oavsett

ekonomiska förutsättningar.

Nu har vi fått veta att Lekebergs måleri och entreprenad vill sälja sina 131
lägenheter. Det ger oss en unik möjlighet att fylla ett behov utan att behöva bygga

nytt som vi kan räkna med är dyrare i dagens ekonomi.

Vi har möjligheten att göra denna investering även om det är en tuff ekonomisk
situation i kommunen. Detta ger oss också på sikt en inkomst till kommunen där

driften täcks upp av hyran de boende betalar.

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande är.

Har Leko fått frågan om att köpa detta och tackat nej?

Varför har inte vi som politiker fått denna information då det är ett klart viktigt beslut
för hela kommunen?

Hur tänker den styrande koalitionen möta bristen på lägenheter i Lekeberg?
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